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869/00.07.01/2020

Kaupunginvaltuusto 07.12.2020 § 99

Valtuutettu Jarkko Kanerva luki ja jätti valtuuston kokouksessa seuraavan
Vih rei den valtuustoryhmän laatiman valtuustoaloitteen:

"Nesteen öljynjalostamon sulkeutuessa Naantalin sataman
tun tu maan etsitään uusia käyttäjiä. Alueen uusia käyt tö muo-
to ja etsittäessä tulisi kiinnittää huomiota liikenneyhteyksien
pa ran ta mi seen. E-18- tien parantamisen lisäksi olisi myös
rau ta tie lii ken teen kehittämiseen panostettava. Nesteen alu-
eel le ja Naantalin satamaan johtavat rautatielinjat tulisi säh-
köis tää. Tämä mahdollistaisi myös mat kus ta ja lii ken teen
aloittamisen, mikä helpottaisi työmatkaliikenteen ruuh kia
Naantalin ja Turun välillä ja parantaisi myös yhteyksiä pää-
kau pun ki seu dun suuntaan. Myös matkailun kannalta mat kus-
ta ja ju na lii ken teen avaamisesta olisi hyötyä. Mat kus ta ja lii ken-
teen kehittämistarvetta saattavat lisätä myös lähivuosina käyt-
töön tulevat entistä suuremmat Finnlinesin autolautat, joi den
matkustajakapasiteetti on merkittävä.

Esitämme, että kaupunginhallitus kiirehtisi Naantaliin joh ta-
vien ratalinjojen sähköistämistä ja matkustajaliikenteen käyn-
nis tä mis tä. Lähijunaliikenteen kehittäminen on myös MAL-so-
pi muk ses sa yhtenä tavoitteena."

KAUPUNGINVALTUUSTO:

Valtuustoaloite merkittiin vastaanotetuksi.
Kaupunginhallitus 14.12.2020 § 396

KAUPUNGINJOHTAJA:

Kaupunginhallitus lähettää valtuustoaloitteen  tekniselle
lautakunnalle valmisteltavaksi. Aloitteen vastuuvalmistelijaksi
nimetään yhdyskuntatekniikan päällikkö Mika Hirvi.

KAUPUNGINHALLITUS:

Kaupunginjohtajan ehdotus hyväksyttiin.


